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Spørgsmål nr. S 349 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Miljø- og fødevareministeren 

Dato: 20. december 2018 

Stillet af: Simon Kollerup (S)  

Mener ministeren, at de gamle danske dyreracers bestande kan 

opretholdes indenfor et rimeligt niveau, nu hvor rammen for 

bevaringsarbejdet med husdyr og planter bliver beskåret med en tredjedel 

til 4,2 mio. kr. i forhold til de 6,7 mio. kr., som der var afsat i 2018?  

(Spm. nr. S 349). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Simon.Kollerup@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


